

# LFP

Hong Kong, China 中国香港  
 Singapore 新加坡  
 Malaysia 马来西亚  
 Thailand 泰国  
 China 中国  
 Indonesia 印度尼西亚  
 Philippines 菲律宾  
 South Korea 韩国  
 Japan 日本  
 India 印度  
 Dubai (UAE) 阿联酋  
 Australia 澳大利亚  
 New Zealand 新西兰  
 Europe 欧洲  
 USA 美国  
 Rest of Asia 亚洲其他地区  
 Rest of World 世界其他地区

## LUXURY PROPERTIES 地标

7-8月刊 JULY/AUGUST

**321**  
**PROPERTIES**  
**FOR SALE**  
 百余套地产热销中  
**BILINGUAL**  
 English - Chinese  
 中英对照

See this property on page  
 关于此房产详见本刊第



# SUMMER'S

夏之物语

# EDGE

FEATURE 专辑 | Sydney 悉尼  
 CREATOR 零距离 | Ramón Esteve  
 FOCUS 热点聚焦 | Berlin's Mitte 柏林中心区  
 ZOOM 热点聚焦 | Samujana Villas 苏梅岛的诱惑



# NASHVILLE 纳什维尔风情

# NATURAL

York-based Meyer Davis  
io lends its signature chic  
to this modern Tennessee  
house outside Nashville.

Meyer Davis设计事务所为这  
于纳什维尔郊区的现代风情田  
农场住宅提供了标志性的时髦

图片提供: Rachel Paul











T.24 | LUXURY PROPERTY







**M**eyer Davis Studio specialises in residential, hospitality, retail, and workplace environments. Founded in 1999 by Will Meyer and Gray Davis, the firm has established itself at the forefront of high-end commercial and residential design practices, throughout the U.S. and abroad, designing seamless physical spaces for an impressive list of discerning clients.

For this sprawling, unconventional farmhouse in Nashville, Tennessee, the studio drew inspiration from the property's rural surroundings, heritage, and natural materials. Playing with space, form, texture, and light, they have developed a visual experience that seeks to compel and inspire.

Meyer Davis enjoys finding new and unexpected solutions, values lasting impact over flash, and believes in the power of restraint. Their work proves that intelligent subtraction often yields the greatest results. Meyer Davis Studio is interested in ideas, not ownership; their team is always on the lookout for new sources of inspiration, consistently adjusting their learning curve to perpetuate growth and evolution.

Ideal for entertaining, the home's expansive living areas feature panoramic views of the undulating farmland and encourage indoor/outdoor living, most evident in the central living room complete with double-height ceilings, head-turning views and a dramatic central fireplace made from chiseled gala limestone with bronze cladding. Privacy is also ensured in the form of multiple private en-suite bedrooms with custom furnishing including natural white leather upholstered headboards from Moore & Giles and bespoke furniture curated by Meyer Davis Studio. The property also houses a barn and a hunt room.

The home's sleek and diverse exterior is a luxuriant mix of natural materials, including dry stacked Tennessee fieldstone, Alaskan yellow cedar wood, clear storey glass walls, and a metal finished with oil rubbed bronze. **LP**

**M**eyer Davis设计事务所专注于住宅、酒店、零售业和工作场所的设计。该事务所成立于1999年，创始人是Will Meyer和Gray Davis，已然身处美国和其他国家高端商业和住宅设计事务所的前沿，为许多精明的客户设计了完美的空间。

这座非传统风格的宽敞的农场住宅位于田纳西州的纳什维尔，设计灵感来自周边的乡村环境、传统和天然建材。设计师灵活处理空间、外形、质地和采光，营造出引人入胜、给人启发的视觉体验。

Meyer Davis喜欢寻求别出心裁的解决方案，看重持久的影响而非瞬间的光环，相信节制的力量。他们的作品证明，明智地做减法往往能产生最大的收益。该事务所感兴趣的是创意，而不是所有权；他们的团队总是在寻找新的灵感来源，总是让他们的学习曲线向保持发展和进步的方向调整。

住宅起居面积开阔，适合娱乐，可以饱览绵延起伏的农田的全景，使得室内外起居空间融为一体。主起居室中有双层挑高天花板，引人入胜的景色和一座中央壁炉（由石灰石凿制而成，有青铜覆面）。住宅中有多间私家卧室，业主的私密性得到保证，卧室中的个性化装饰包括来自Moore & Giles品牌的天然白色皮革衬垫床头板和Meyer Davis设计工作室推出的个性化装饰。住宅中还有谷仓和狩猎屋。

住宅外部非常奢华，风格多样，将多种天然建材混搭，包括干砌田纳西散石墙、阿拉斯加黄色雪松、通风玻璃墙和抛光黄铜色金属。 **LP**

